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NAPLNO PREŽÍVAME ČAS ADVENTU

V 
čase Vianoc a ad-
ventu si ako zvyčaj-
ne väčšina z nás 

vychutnáva dni pracovného 
voľna a rodinnej pohody. 
Snáď každý sa snaží byť s 
blízkymi či priateľmi a dob-
rými susedmi. Akosi viacej 
máme možnosť  uvedomiť si 
silu lásky, priateľstva a poko-
ry. Hoci, kým vznikajú tieto 
riadky, sneh sa nám oblú-
kom vyhýba, všetci veríme, 

Nededžan

Adventný veniec 2024
Foto: Miro Sabo

že našu dedinku popráši as-
poň jemná pokrývka bieleho 
snehu, symbol blížiacich sa 
Vianoc. Z kuchýň šikovných 
nededzských gazdiniek sa 
šíri vôňa čerstvo napeče-
ných koláčikov, perníkov a 
všakovakých dobrôt. Men-
šie deti už určite odrátavajú 
posledné dni do príchodu 
Ježiška, ktorý ich poteší 
darčekmi pod vianočným 
stromčekom. Jednoducho 

naplno prežívame čas ad-
ventu. Niektorí si v tomto 
kolobehu povinností zaspo-
míname na uplynulý rok a to, 
čo nám dal i vzal. Aj v obci 
bilancujeme, čo sa nám za 
tento čas podarilo urobiť. 
Preto Vám vianočné číslo 
Nededžana prináša zaují-
mavosti týkajúce sa nielen 
kultúrnospoločenských či 
športových akcií, ale dočíta-
te sa aj o zveľaďovaní nášho 

spoločného obecného ma-
jetku, či nových projektoch. 
Spoločne si snáď už len po-
prajme, aby tieto pekné svia-
točné dni boli plné vzájom-
ného porozumenia. Nech 
sa v Novom roku spoločne, 
či už pri rôznych podujatia, 
alebo jednoducho len tak 
na ulici, stretneme v zdraví. 
A najmä, nech je ten Nový 
rok naozaj lepší ako ten sta-
rý!

A.H.
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Uznesenia
zo zasadnutí Obecného 
zastupiteľstva v Nededzi

Obecné zastupiteľstvo:

1. K otvoreniu  
 

Uznesenie č. 139/2022-2026
schvaľuje: program obecného 
zastupiteľstva bezo zmien

Počet všetkých poslancov: 7
Počet prítomných poslancov: 5

Výsledky hlasovania:
Za: 5  JUDr. Marián Cesnek, 
Ing. Miloš Janek, Mgr. Darina 
Janušová, Ing. Peter Škorvá-
nek, Mgr. Zuzana Vajdová
Proti: 0 
Zdržali sa: 0

Uznesenie č. 140/2022-2026
schvaľuje: overovateľov zápis-
nice: JUDr. Marián Cesnek, 
Mgr. Darina Janušová

Počet všetkých poslancov: 7
Počet prítomných poslancov: 5

Výsledky hlasovania:
Za: 5  JUDr. Marián Cesnek, 
Ing. Miloš Janek, Mgr. Darina 
Janušová, Ing. Peter Škorvá-
nek, Mgr. Zuzana Vajdová
Proti: 0 
Zdržali sa: 0

3. K informáciám

Uznesenie č. 141/2022-2026
berie na vedomie:
- informáciu o realizácii ve-

rejného obstarávania pros-
tredníctvom elektronického 
kontraktačného systému na 
dodávku plynu do obce

- informáciu o tom, že dňa 
01.07.2024 nadobudne 
právoplatnosť stavebné po-
volenie na Centrum obce 
Nededza

- informáciu o zisťovacom 
konaní na vysunutom pra-
covisku Ministerstva infor-
matizácii SR v Žilina vo veci 
možnosti získaní financií z 
Eurofondov na Centrum ob-
ce Nededza a nadstavbu 
obecného úradu

- informáciu o odovzdaní 2 
vyhotovení Návrhu Územ-
ného plánu obce Nededza 
od Ing. arch. Krajča. Návrh 
bol v zmysle zákona záro-
veň zverejnený na úradnej 
tabuli aj webe obce.

- informáciu o stretnutí vede-
nia FA United so starostami 
obcí Gbeľany, Nededza a 
Kotrčiná Lúčka a zároveň 
s predsedami športových 
klubov z týchto obcí

- informáciu o výmene isti-
ča v materskej škole na 50 
ampérový istič z dôvodu 
nutnosti výmeny konvekto-
matu v školskej jedálni. V 
pláne je aj zakúpenie novej 
umývačky riadu do školskej 
jedálne.

- informácia o vysadení 5 
kusov náhradných strom-
čekov popri cyklotrase v 
katastri obce Nededza od 
Záhradníctva Dušan Vajda 

- informáciu o prebiehajú-
com kosení trávy v obci na 
obecných pozemkoch a 
cintoríne

- informáciu o tom, že na zák-
lade odborného stanoviska 
k posúdeniu zdravotného 
stavu dreviny – lipy (oproti 
Coop Jednota) zo strany 
Správy Národného parku 
Malá Fatra, je naplánovaný 
jej orez

- informáciu o tom, že na vý-
zvu generálneho pardonu 
spoločnosti SEVAK sa v 
obci Nededza dodatočne 

Uznesenia z 10. (desiateho) zasadnutia
Obecného zastupiteľstva v Nededzi, ktoré
sa konalo dňa 24. 6. 2024 o 18:00 hod.
v zasadacej miestnosti Obecného úradu
v Nededzi.

pripojilo ku verejnej kanali-
zácii 7 domácností 

- informáciu o neschválení 
žiadosti o finančný príspe-
vok z Fondu na podporu 
športu a to na projekt na 
stavebné úpravy športovej 
infraštruktúry 

- informáciu o uskutočnení 
akcie Deň detí 2024 na fut-
balovom ihrisku v obci. Po-
ďakovanie patrí zamestnan-
com obce, komisii kultúry 
a DHZ Nededza za jeho 
organizáciu a priebeh.

- informáciu o uskutočne-
ní akcie Nededzský kotlík 
2024. Poďakovanie patrí 
zamestnancom obce a ko-
misii kultúry a za jeho orga-
nizáciu a priebeh.

- informáciu o urgencii Slo-
venského vodohospodár-
skeho podniku na dočiste-
nie koryta potoka Kotrčiná

4. K Žiadosti o odkúpenie 
časti pozemku vo vlast-
níctve obce, par. KN E č. 
676/1 o výmere 234 m²

Uznesenie č. 142/2022-2026
konštatuje, že obecné za-
stupiteľstvo nemá záujem o 
odpredaj časti pozemku vo 
vlastníctve obce, par. KN E č. 
676/1 

Počet všetkých poslancov: 7
Počet prítomných poslancov: 5

Výsledky hlasovania:
Za: 4  JUDr. Marián Cesnek, 
Ing. Miloš Janek, Ing. Peter 
Škorvánek, Mgr. Zuzana Vaj-
dová
Proti: 0 
Zdržali sa: 1 Mgr. Darina Ja-
nušová

5. K Plánu kontrolnej čin-
nosti hlavného kontro-
lóra obce Nededza na 2. 
polrok 2024

Uznesenie č. 143/2022-2026
schvaľuje

Ing. Miloš Janek, Mgr. Darina 
Janušová, Ing. Peter Škorvá-
nek, Mgr. Zuzana Vajdová
Proti: 0 
Zdržali sa: 0

8. K VZN o podmienkach po- 
sudzovania odkázanosti 
na sociálnu službu, pod-
mienkach poskytovania 
opatrovateľskej služby, 
o spôsobe a výške úhrady 
za opatrovateľskú služ- 
bu

Uznesenie č. 146/2022-2026:
schvaľuje: Všeobecne záväz-
né nariadenie obce Nededza 
o podmienkach posudzova-
nia odkázanosti na sociálnu 
službu, podmienkach posky-
tovania opatrovateľskej služ-
by, o spôsobe a výške úhrady 
za opatrovateľskú službu

Počet všetkých poslancov: 7
Počet prítomných poslancov: 5

Výsledky hlasovania:
Za: 5  JUDr. Marián Cesnek, 
Ing. Miloš Janek, Mgr. Darina 
Janušová, Ing. Peter Škorvá-
nek, Mgr. Zuzana Vajdová

Proti: 0 
Zdržali sa: 0

9. K Stanovisku hlavného 
kontrolóra k Záverečné-
mu účtu obce Nededza 
za rok 2023

Uznesenie č. 147/2022-2026
berie na vedomie: Stanovisko 
hlavného kontrolóra k Záve-
rečnému účtu obce Nededza 
za rok 2023

Počet všetkých poslancov: 7
Počet prítomných poslancov: 5

Výsledky hlasovania:
Za: 5  JUDr. Marián Cesnek, 
Ing. Miloš Janek, Mgr. Darina 
Janušová, Ing. Peter Škorvá-
nek, Mgr. Zuzana Vajdová
Proti: 0 
Zdržali sa: 0

10. K Záverečnému účtu ob-
ce Nededza za rok 2023

Uznesenie č. 148/2022-2026
Obecné zastupiteľstvo schva-
ľuje Záverečný účet obce a 
celoročné hospodárenie bez 
výhrad
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Plán kontrolnej činnosti hlav-
ného kontrolóra obce Nede-
dza na 2. polrok 2024

Počet všetkých poslancov: 7
Počet prítomných poslancov: 5

Výsledky hlasovania:
Za: 5  JUDr. Marián Cesnek, 
Ing. Miloš Janek, Mgr. Darina 
Janušová, Ing. Peter Škorvá-
nek, Mgr. Zuzana Vajdová
Proti: 0 
Zdržali sa: 0

6. Ku Kúpnej zmluve pod 
miestnu komunikáciu v 
lokalite Pred Chríp – Ka-
tarína Horváthová

Uznesenie č. 144/2022-2026:
schvaľuje: výkup pozemkov 
pod miestnu komunikáciu v 
lokalite Pred Chríp v katastrál-
nom území Nededza od vlast-
níka: Katarína Horváthová v 
1/3-ine k celku nehnuteľností 
– pozemkov parcela registra 
CKN č. 499/443 orná pôda o 
výmere 33 m2, ktorému zod-
povedá výmera 11 m2  a to v 
cene 1 Euro /1 m2

Počet všetkých poslancov: 7
Počet prítomných poslancov: 5

Výsledky hlasovania:
Za: 5  JUDr. Marián Cesnek, 
Ing. Miloš Janek, Mgr. Darina 
Janušová, Ing. Peter Škorvá-
nek, Mgr. Zuzana Vajdová
Proti: 0 
Zdržali sa: 0

7. Ku Kúpnej zmluve pod 
miestnu komunikáciu 
v lokalite Pred Chríp – 
Emília Sabová

Uznesenie č. 145/2022-2026:
schvaľuje: výkup pozemkov 
pod miestnu komunikáciu v 
lokalite Pred Chríp v katastrál-
nom území Nededza od vlast-
níka: Emília Sabová v 7/100- 
inách k celku nehnuteľností 
– pozemkov parcela registra 
CKN č. 499/399 orná pôda o 
výmere 74m2, ktorému zodpo-
vedá výmera 5,18 m2  a to v 
cene 1 Euro /1 m2

Počet všetkých poslancov: 7
Počet prítomných poslancov: 5

Výsledky hlasovania:
Za: 5  JUDr. Marián Cesnek, 

Počet všetkých poslancov: 7
Počet prítomných poslancov: 5

Výsledky hlasovania:
Za: 5  JUDr. Marián Cesnek, 
Ing. Miloš Janek, Mgr. Darina 
Janušová, Ing. Peter Škorvá-
nek, Mgr. Zuzana Vajdová
Proti: 0 
Zdržali sa: 0

Uznesenie č. 149/2022-2026
Obecné zastupiteľstvo schva-
ľuje použitie prebytku v su-
me 7 523,86 EUR zisteného 
podľa ustanovenia § 10 ods. 
3 písm. a) a b) zákona č. 
583/2004 Z.z. o rozpočtových 
pravidlách územnej samo-
správy a o zmene a doplnení 
niektorých zákonov v znení 
neskorších predpisov, na: 
- tvorbu rezervného fondu 7 
523,86 EUR

Počet všetkých poslancov: 7
Počet prítomných poslancov: 5

Výsledky hlasovania:
Za: 5  JUDr. Marián Cesnek, 
Ing. Miloš Janek, Mgr. Darina 
Janušová, Ing. Peter Škorvá-
nek, Mgr. Zuzana Vajdová

Proti: 0 
Zdržali sa: 0

Uznesenie č. 150/2022-2026
Obecné zastupiteľstvo schva-
ľuje použitie zostatku finan- 
čných operácií v sume 289 
423,76 EUR, zisteného podľa 
ustanovenia § 15 ods. 1 písm. 
c) zákona č. 583/2004 Z.z. 
o rozpočtových pravidlách 
územnej samosprávy a o zme- 
ne a doplnení niektorých zá-
konov v znení neskorších 
predpisov, na: - tvorbu rezerv-
ného fondu 289 423,76  EUR

Počet všetkých poslancov: 7
Počet prítomných poslancov: 5

Výsledky hlasovania:
Za: 5  JUDr. Marián Cesnek, 
Ing. Miloš Janek, Mgr. Darina 
Janušová, Ing. Peter Škorvá-
nek, 
Mgr. Zuzana Vajdová
Proti: 0 
Zdržali sa: 0

V Nededzi,
24. 6. 2024

PhDr. Peter Vajda,
starosta obce    

Obecné zastupiteľstvo:

1. K otvoreniu

Uznesenie č. 151/2022-2026
schvaľuje: program obecného 
zastupiteľstva bezo zmien.

Počet všetkých poslancov: 7
Počet prítomných poslancov: 6

Výsledky hlasovania:
Za: 6 JUDr. Marián Cesnek, 
Ing. Miloš Janek, Mgr. Darina 
Janušová, Ing. Peter Škorvá-
nek, Mgr.
Zuzana Vajdová, Tibor Hreus
Proti: 0
Zdržali sa: 0

Uznesenie č. 152/2022-2026
schvaľuje: overovateľov zápis-
nice: Tibor Hreus, Ing. Peter 

Škorvánek.
Počet všetkých poslancov: 7
Počet prítomných poslancov: 6

Výsledky hlasovania:
Za: 6 JUDr. Marián Cesnek, 
Ing. Miloš Janek, Mgr. Darina 
Janušová, Ing. Peter Škorvá-
nek, Mgr.
Zuzana Vajdová, Tibor Hreus
Proti: 0
Zdržali sa: 0

3. K informáciám

Uznesenie č. 153/2022-2026
berie na vedomie:
- informáciu o uskutočnení 

orezu lipy oproti Jednote 
vykonané dňa 5.8.2024 na 
základe odborného stano-
viska k posúdeniu zdravot-
ného stavu dreviny, ktoré 

vydala Správa Národného 
parku Malá Fatra so sídlom 
vo Varíne, lipu pri kríži na 
ulici Poľná by mal prísť ore-
zať Ing. Martin Moravčík v 
priebehu týždňa

- informáciu o uskutočnení 
zamerania geodetom výš-
kopisu a polohopisu vo 
veci spracovania možného 
odvodnenia ulíc: Stredná, 
Roľnícka, Na Záhumní a Za 
kaštieľom pre potreby Ing. 
Paňáka, ktorý pripravuje 
návrhy možných riešení od-
vodnenia

- informáciu o realizácií vý-
stavby mosta v Stave, vý-
stavba by mala byť ukon-
čená dňa 30.11.2024 podľa 
zmluvy

- informáciu o hodoch, slávili 
sme slávnostnú svätú om-
šu, hodový program sme 
zrušili z dôvodu nepriaz-
nivého počasia a hydro-
meteorologických výstrah, 
ostala teda len prvá časť 
hodových osláv v kostole 
Sedembolestnej Panny Má-
rie a pohostenie pre DHZ 

Nededza a Gbeľany
- informáciu o nainštalovaní 

fotovoltických panelov na 
materskej škole, uvedenie 
malého zdroja do prevádzky 
bolo akceptované s dátu-
mom 20. 9.2024. Následne 
budeme v tomto týždni za-
sielať oznámenie o prevádz-
ke malého zdroja pre SSD.

- informáciu o riešení výstav-
by haly CCP 2 Mobis Slova-
nia s.r.o.

- informáciu o vyplatení prí-
spevku pre prvákov v cel-
kovej sume 1.200,- Eur

- informácia o osadení stoja-
na na bežnú opravu bicyk-
lov – stojan bol dodaný cez 
VUC Žilina

- informáciu o vymenení is-
tiča pre obecný úrad aj 
kultúrny dom z dôvodu bu-
dúceho nárastu energií (80 
amperovi) aj z dôvodu bu-
dúcej rekonštrukcie a nad-
stavby obecného úradu

- informáciu o zakúpení no-
vého konvektomatu, kotlíka 
s ochranou mriežkou na 
šľahanie a miešanie a novej 

Uznesenia z 11. (jedenásteho) zasadnutia
Obecného zastupiteľstva v Nededzi, ktoré
sa konalo dňa 23. 9. 2024 o 18:00 hod.
v zasadacej miestnosti Obecného úradu
v Nededzi.
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umývačky riadu. Starý kon-
vektomat sme predali obci 
Nezbudská Lúčka za 1.500 
Eur.

- informáciu o elektronickom 
kontraktačnom systéme – 
cez trhovisko sme vysúťažili 
dodávku plynu pre obec na 
dobu 3 rokov do októbra 
2027, kde ušetríme roč-
ne cca 3.000,- Eur podľa 
orientačných prepočtov

- informáciu o zabezpečení 
protipovodňových vriec s 
pieskom základe hydrome-
teorologických výstrah

- informáciu o zakúpení pre-
kopávaču kompostu pros-
tredníctvom projektu z Na-
dácie KIA Slovakia

- informáciu o podaní dvoch 
žiadosti cez odpadové 
hospodárstvo - Žiadosť o 
dotáciu cez environmentál-
ny fond, oblasť podpory C, 
činnosť C 2 v celkovej výške 
dotácie 12.297,- Eur nákup 
veľkokapacitných kontajne-
rov 2 ks a žiadosť o dotáciu 
cez environmentálny fond, 
oblasť podpory C, činnosť 
C 4 v celkovej výške dotá-
cie 12.002,- Eur nákup Mini 
bager a prídavné zariade-
nie k čelnému nakladaču.

Počet všetkých poslancov: 7
Počet prítomných poslancov: 6

Výsledky hlasovania:
Za: 6 JUDr. Marián Cesnek, 
Ing. Miloš Janek, Mgr. Darina 
Janušová, Ing. Peter Škorvá-
nek, Mgr. Zuzana Vajdová, 
Tibor Hreus
Proti: 0
Zdržali sa: 0

4. Výstavba haly CPP 2 fir-
mou MOBIS SLOVAKIA, 
s.r.o v k.ú. Gbeľany

Uznesenie č. 154/2022-2026
berie na vedomie: informáciu 
a komunikáciu medzi obcou 
Nededza a spoločnosťou Mo-
bis Slovakia, s.r.o. vo veci rie-
šenia odkúpenia parcely KNC 
č. 851/101 a KNC č. 849/9 v 
k.ú. Gbeľany pre výstavbu 
výrobnej haly CCP 2 výroba 
bŕzd a airbagov medzi spo-
ločnosťou Mobis Slovakia, 
s.r.o. a obcou Gbeľany, s tým, 
že na uvedených parcelách 
je umiestnená kanalizácia vo 
vlastníctve obce Nededza z 
dôvodu aby sme zabezpečili 

prístup na verejnoprospešnú 
stavbu – kanalizáciu.

Počet všetkých poslancov: 7
Počet prítomných poslancov: 6

Výsledky hlasovania:
Za: 6 JUDr. Marián Cesnek, 
Ing. Miloš Janek, Mgr. Darina 
Janušová, Ing. Peter Škorvá-
nek, Mgr.
Zuzana Vajdová, Tibor Hreus
Proti: 0
Zdržali sa: 0

5. K rozpočtovým opatre-
nia č. 5/2024 a 6/2024

Uznesenie č. 155/2022-2026
berie na vedomie: zmenu roz-
počtu Rozpočtovým opatre-
ním č. 5/2024.

Počet všetkých poslancov: 7
Počet prítomných poslancov: 6

Výsledky hlasovania:
Za: 6 JUDr. Marián Cesnek, 
Ing. Miloš Janek, Mgr. Darina 
Janušová, Ing. Peter Škorvá-
nek, Mgr.
Zuzana Vajdová, Tibor Hreus
Proti: 0
Zdržali sa: 0

Uznesenie č. 156/2022-2026
schvaľuje: Rozpočtové opat-
renie č. 6/2024, a to: zme-
na schváleného rozpočtu v 
zmysle Zásad hospodárenia 
s finančnými prostriedkami:
- kapitálové výdaje 46 717001 

04.5.1 Cestná doprava – re-
al. – most STAV II. etapa + 
14.800,- Eur

- kapitálové výdaje 46 717001 
06.2.0 Centrum obce Nede-
dza – real. - 14.800,- Eur

Počet všetkých poslancov: 7
Počet prítomných poslancov: 6

Výsledky hlasovania:
Za: 4 Ing. Miloš Janek, Mgr. 
Darina Janušová, Mgr. Zuza-
na Vajdová, Tibor Hreus
Proti: 0
Zdržali sa: 2 JUDr. Marián 
Cesnek, Ing. Peter Škorvánek

6. Nadstavba obecného 
úradu a centrum obce

Uznesenie č. 157/2022-2026:
schvaľuje: realizáciu investí-
cie v zmysle Špecifikácie čin-
ností podpory formou úveru 
pre obec Nededza zameranej 

na Centrum obce Nededza 
vo výške 1.004.834,26 Eur s 
DPH.
Počet všetkých poslancov: 7
Počet prítomných poslancov: 6

Výsledky hlasovania:
Za: 6 JUDr. Marián Cesnek, 
Ing. Miloš Janek, Mgr. Darina 
Janušová, Ing. Peter Škorvá-
nek, Mgr.
Zuzana Vajdová, Tibor Hreus
Proti: 0
Zdržali sa: 0

Uznesenie č. 158/2022-2026:
schvaľuje: prijatie úveru od 
Environmentálneho fondu 
v zmysle Špecifikácie čin-
ností podpory formou úveru 
pre obec Nededza vo výške 
610.000,- Eur na financovanie 
investície Centrum obce Ne-
dedza.

Počet všetkých poslancov: 7
Počet prítomných poslancov: 6

Výsledky hlasovania:
Za: 6 JUDr. Marián Cesnek, 
Ing. Miloš Janek, Mgr. Darina 
Janušová, Ing. Peter Škorvá-
nek, Mgr.
Zuzana Vajdová, Tibor Hreus
Proti: 0
Zdržali sa: 0

Uznesenie č. 159/2022-2026:
schvaľuje: realizáciu investície 
v zmysle Špecifikácie činnos-
tí podpory formou úveru pre 
obec Nededza zameranej na 
Stavebné úpravy Obecného 
úradu obce Nededza vo výš-
ke 1.029.570,24 Eur s DPH.

Počet všetkých poslancov: 7
Počet prítomných poslancov: 6

Výsledky hlasovania:
Za: 6 JUDr. Marián Cesnek, 
Ing. Miloš Janek, Mgr. Darina 
Janušová, Ing. Peter Škorvá-
nek, Mgr.
Zuzana Vajdová, Tibor Hreus
Proti: 0
Zdržali sa: 0

Uznesenie č. 160/2022-2026:
schvaľuje: prijatie úveru od 
Environmentálneho fondu 
v zmysle Špecifikácie čin-
ností podpory formou úveru 
pre obec Nededza vo výške 
610.000,- Eur na financovanie 
investície Stavebné úpravy 
Obecného úradu Nededza.

Počet všetkých poslancov: 7
Počet prítomných poslancov: 6

Výsledky hlasovania:
Za: 6 JUDr. Marián Cesnek, 
Ing. Miloš Janek, Mgr. Darina 
Janušová, Ing. Peter Škorvá-
nek, Mgr.
Zuzana Vajdová, Tibor Hreus
Proti: 0
Zdržali sa: 0

Uznesenie č. 161/2022-2026:
schvaľuje: vyhlásenie verej-
ného obstarávania vo vestní-
ku Verejného obstarávania na 
zákazku „Centrum obce
Nededza“.

Počet všetkých poslancov: 7
Počet prítomných poslancov: 6

Výsledky hlasovania:
Za: 6 JUDr. Marián Cesnek, 
Ing. Miloš Janek, Mgr. Darina 
Janušová, Ing. Peter Škorvá-
nek, Mgr.
Zuzana Vajdová, Tibor Hreus
Proti: 0
Zdržali sa: 0

Uznesenie č. 162/2022-2026:
schvaľuje: vyhlásenie verej-
ného obstarávania vo vest-
níku Verejného obstarávania 
na zákazku „Stavebné úpravy 
Obecného úradu Nededza“.

Počet všetkých poslancov: 7
Počet prítomných poslancov: 6

Výsledky hlasovania:
Za: 6 JUDr. Marián Cesnek, 
Ing. Miloš Janek, Mgr. Darina 
Janušová, Ing. Peter Škorvá-
nek, Mgr.
Zuzana Vajdová, Tibor Hreus
Proti: 0
Zdržali sa: 0

Uznesenie č. 163/2022-2026:
berie na vedomie: stanovis-
ko hlavného kontrolóra obce 
Nededza k dodržiavaniu pod-
mienok na prijatie návratných
zdrojov financovania.

Počet všetkých poslancov: 7
Počet prítomných poslancov: 5

Výsledky hlasovania:
Za: 5 Ing. Miloš Janek, Mgr. 
Darina Janušová, Ing. Peter 
Škorvánek, Mgr. Zuzana Vaj-
dová, Tibor
Hreus
Proti: 0
Zdržali sa: 0

7. Rôzne
Uznesenie č. 164/2022-2026:
schvaľuje: Rozpočtové opat-
renie č. 7/2024, a to: zme-
na schváleného rozpočtu v 
zmysle Zásad hospodárenia 
s finančnými prostriedkami:
- kapitálové výdaje 46 717001 

04.5.1 MK STAV I. etapa – 
realizácia + 13.000,- Eur

- kapitálové výdaje 46 717001 
06.2.0 Centrum obce Nede-
dza – real. - 13.000,- Eur.

Počet všetkých poslancov: 7
Počet prítomných poslancov: 5

Výsledky hlasovania:
Za: 5 Ing. Miloš Janek, Mgr. 
Darina Janušová, Ing. Peter 
Škorvánek, Mgr. Zuzana Vaj-
dová, Tibor
Hreus
Proti: 0
Zdržali sa: 0

Uznesenie č. 165/2022-2026:

berú na vedomie: Dovybave-
nie strojového parku pre tech-
nické služby obec Nededza 
cez MAS Terchovskú dolinu 
v sume cca 30.000 Eur cez 
výzvu MAS_062/7.4/4 – Ná-
kup komunálnej a prídavnej 
techniky.

Počet všetkých poslancov: 7
Počet prítomných poslancov: 5

Výsledky hlasovania:
Za: 5 Ing. Miloš Janek, Mgr. 
Darina Janušová, Ing. Peter 
Škorvánek, Mgr. Zuzana Vaj-
dová, Tibor
Hreus
Proti: 0
Zdržali sa: 0

Uznesenie č. 166/2022-2026:
berú na vedomie: informáciu 
ohľadom projektu na knižnicu, 
ktorý sa bude riešiť na zákla-
de ďalšieho vývoja v kaštieli a 
na základe dokončenia cen-

tra obce.

Počet všetkých poslancov: 7
Počet prítomných poslancov: 5

Výsledky hlasovania:
Za: 5 Ing. Miloš Janek, Mgr. 
Darina Janušová, Ing. Peter 
Škorvánek, Mgr. Zuzana Vaj-
dová, Tibor
Hreus
Proti: 0
Zdržali sa: 0

Uznesenie č. 167/2022-2026:
berú na vedomie: žiadosť Ra-
dy rodičov základnej školy 
Gbeľany – žiadosť o príspe-
vok ŠKD.

Počet všetkých poslancov: 7
Počet prítomných poslancov: 5

Výsledky hlasovania:
Za: 5 Ing. Miloš Janek, Mgr. 
Darina Janušová, Ing. Peter 
Škorvánek, Mgr. Zuzana Vaj-

dová, Tibor
Hreus
Proti: 0
Zdržali sa: 0

Uznesenie č. 168/2022-2026:
berú na vedomie: informáciu 
o stave riešenia bezpečnosti 
cestnej premávky, chodcov a 
ostatných účastníkov na ulici
Hlavná a Potočná.

Počet všetkých poslancov: 7
Počet prítomných poslancov: 5

Výsledky hlasovania:
Za: 5 Ing. Miloš Janek, Mgr. 
Darina Janušová, Ing. Peter 
Škorvánek, Mgr. Zuzana Vaj-
dová, Tibor
Hreus
Proti: 0
Zdržali sa: 0

V Nededzi,
30. 9. 2024

PhDr. Peter Vajda,
starosta obce

Uznesenia z 12. (dvanásteho) zasadnutia
Obecného zastupiteľstva v Nededzi, ktoré
sa konalo dňa 21. 10. 2024 o 18:00 hod.
v zasadacej miestnosti Obecného úradu
v Nededzi.

Obecné zastupiteľstvo:

1. K otvoreniu  
 

Uznesenie č. 169/2022-2026
schvaľuje: program obecného 
zastupiteľstva bezo zmien.

Počet všetkých poslancov: 7
Počet prítomných poslancov: 5

Výsledky hlasovania:
Za: 5  Ing. Miloš Janek, Mgr. 
Darina Janušová, Ing. Peter 
Škorvánek, Mgr. Zuzana Vaj-
dová, Tibor Hreus
Proti: 0 
Zdržali sa: 0

Uznesenie č. 170/2022-2026
schvaľuje: overovateľov zápis-
nice: Mgr. Darina Janušová, 
Mgr. Zuzana Vajdová

Počet všetkých poslancov: 7
Počet prítomných poslancov: 5

Výsledky hlasovania:
Za: 5 Ing. Miloš Janek, Mgr. 

Darina Janušová, Ing. Peter 
Škorvánek, Mgr. Zuzana Vaj-
dová, Tibor Hreus
Proti: 0 
Zdržali sa: 0

3. K informáciám

Uznesenie č. 171/2022-2026
berie na vedomie:
- informáciu o uskutočnení 

orezu lipy pri kríži na ulici 
Poľná dňa 14.10.2024 na 
základe odborného stano-
viska k posúdeniu zdravot-
ného stavu dreviny, ktoré 
vydala Správa Národného 
parku Malá Fatra so sídlom 
vo Varíne,  uskutočnenom 
arboristom Ing. Martinom 
Moravčíkom

- informáciu, že bude vyplá-
caný sociálny príspevok 
pre dôchodcov od 70 rokov 
a viacdetným matkám v ter-
míne október – november 
celkovo vo výške 6.830,- 
Eur.

- informáciu o spustení foto-

voltických panelov na Ma-
terskej škole a využívaní 
elektrickej energie z tohto 
zdroja

- informáciu o dokončova-
cích prácach na výstavbe 
mosta lokalita Stav II. etapa 
na Rybníku.

- informáciu o rekonštruk- 
čných a udržiavacích prá-
cach v oddychovej zóne 
na hornom konci pri studni 
cestou Oblastnej organizá-
cie cestovného ruchu Malá 
Fatra

- informáciu o uskutočnení 
kosenia na cintoríne pred 
dušičkami v 42. týždni

- informáciu o uskutočnení 
opravy schodov pri vstupe 
do Materskej školy

- informáciu o zabezpečení 
akcie „Úcta k starším“ dňa 
10.10.2024. V programe 
vystúpili na heligónkach 
Diana Čapliarová a Janka 
Škorvánková a skupina Ko-
trčanci z Kotrčinej Lúčky. 
Tiež bolo zabezpečené ob-
čerstvenie.

Počet všetkých poslancov: 7
Počet prítomných poslancov: 5

Výsledky hlasovania:
Za: 5  Ing. Miloš Janek, Mgr. 
Darina Janušová, Ing. Peter 
Škorvánek, Mgr. Zuzana Vaj-

dová, Tibor Hreus
Proti: 0 
Zdržali sa: 0

4. Zmluva o uzavretí budú-
cej kúpnej zmluvy medzi 
Mobis Slovakia s. r. o. a 
Obcou Nededza

Uznesenie č. 172/2022-2026
schvaľuje: Zmluvu o uzavretí 
budúcej kúpnej zmluvy medzi 
Mobis Slovakia s. r. o., MO-
BIS ulica 1, 013 02  Gbeľany 
a Obcou Nededza, Hlavná 
1/1, 013 02  Nededza vo ve-
ci odpredaja časti parciel C 
KN číslo 849/11 a C KN číslo 
851/101 v k. ú. Gbeľany.

Počet všetkých poslancov: 7
Počet prítomných poslancov: 5

Výsledky hlasovania:
Za: 5  Ing. Miloš Janek, Mgr. 
Darina Janušová, Ing. Peter 
Škorvánek, Mgr. Zuzana Vaj-
dová, Tibor Hreus
Proti: 0 
Zdržali sa: 0

5. Schválenie žiadosti o po-
skytnutí príspevku „Vý-
stavba, rekonštrukcia a 
modernizácia športovej 
infraštruktúry na zákla-
de výzvy č. 2024/001“ – 
Fond na podporu športu
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Uznesenie č. 173/2022-2026
schvaľuje:
- Predloženie žiadosti o po-

skytnutie príspevku v rámci 
programu ,,Výstavba, re-
konštrukcia a modernizácia 
športovej infraštruktúry v 
obciach do 3000 obyva-
teľov“ na základe výzvy č. 
2024/001 Fondu na podpo-
ru športu na projekt Staveb-
né úpravy športovej infraš-
truktúry v obci Nededza

- Zabezpečenie realizácie 
projektu v súlade s pod-
mienkami poskytnutia fi-
nančných prostriedkov z 
Fondu na podporu športu.

- Zabezpečenie finančných 
prostriedkov na spolufinan-
covanie realizovaného pro-
jektu vo výške minimálne 
10% z celkovej sumy opráv-
nených výdavkov projektu 
62 982,48 EUR.

- Zabezpečenie financova-
nia prípadných neoprávne-
ných výdavkov projektu z 
rozpočtu Obce Nededza.

Počet všetkých poslancov: 7
Počet prítomných poslancov: 5

Výsledky hlasovania:
Za: 5  Ing. Miloš Janek, Mgr. 
Darina Janušová, Ing. Peter 
Škorvánek, Mgr. Zuzana Vaj-
dová, Tibor Hreus
Proti: 0 
Zdržali sa: 0

6. Dohoda o výške náhrady 
za obmedzenie vlastníc-
kych práv pri výstavbe 
„Inovácia vedenia V404 
Varín – št. hranica SR/
ČR“

Uznesenie č. 174/2022-2026:
schvaľuje: Dohodu o výške a 
spôsobe poskytnutia náhrady 
za obmedzenie vlastníckych 
práv vzniknutých pri výstavbe 
„Inovácia vedenia V404 Varín 
– št. hranica SR/ČR“ medzi 
prevádzkovateľom prenoso-
vej sústavy Slovenská elek-
trizačná prenosová sústava, 
a.s., Mlynské Nivy 59/A, Bra-
tislava a obcou Nededza na 
parcelách C KN 529/4 vo vý-
mere 53 m, 529/5 o výmere 
28 m a 529/5 o výmere 177 
m v k. ú. Nededza v celkovej 
sume 202,47 Eur.
Počet všetkých poslancov: 7
Počet prítomných poslancov: 5

Výsledky hlasovania:
Za: 5  Ing. Miloš Janek, Mgr. 
Darina Janušová, Ing. Peter 
Škorvánek, Mgr. Zuzana Vaj-
dová, Tibor Hreus
Proti: 0 
Zdržali sa: 0

7. Rôzne

Uznesenie č. 175/2022-2026:
schvaľuje: Žiadosť o poskyt-
nutie finančnej dotácie z 
rozpočtu obce Nededza na 
všeobecne prospešné čin-
nosti a podujatia organizácií 
Futbalová akadémia United 
Nededza – Kotrčiná Lúčka – 
Gbeľany v sume 14.000 Eur 
pre rok 2025.

Počet všetkých poslancov: 7
Počet prítomných poslancov: 5

Výsledky hlasovania:
Za: 5  Ing. Miloš Janek, Mgr. 
Darina Janušová, Ing. Peter 

Škorvánek, Mgr. Zuzana Vaj-
dová, Tibor Hreus
Proti: 0 
Zdržali sa: 0

Uznesenie č. 176/2022-2026:
schvaľuje: Žiadosť o poskyt-
nutie finančnej dotácie z roz-
počtu obce Nededza na vše-
obecne prospešné činnosti a 
podujatia organizácií Obecný 
športový klub Nededza v su-
me 35.500 Eur pre rok 2025, 
z čoho bude 30.500 Eur fut-
balový oddiel, 2.000 Eur ša-
chový oddiel a 3.000 Eur stol-
no-tenisový oddiel.

Počet všetkých poslancov: 7
Počet prítomných poslancov: 5
Výsledky hlasovania:
Za: 4  Ing. Miloš Janek, Mgr. 
Darina Janušová, Ing. Peter 
Škorvánek, Tibor Hreus
Proti: 0 
Zdržali sa: 1  Mgr. Zuzana 
Vajdová

Uznesenie č. 177/2022-2026:
Obecné zastupiteľstvo berie 
na vedomie: Zakúpenie digi-
tálneho katolíckeho spevníka 
do kostola Sedembolestnej 
Panny Márie v Nededzi v 
cene 2.762,40 Eur. Súhlasí s 
možnosťou umiestnenia digi-
tálneho katolíckeho spevníka, 
ale finančné prostriedky ne-
má na to vyčlenené v rozpoč-
te obce.

Počet všetkých poslancov: 7
Počet prítomných poslancov: 5
Výsledky hlasovania:
Za: 5  Ing. Miloš Janek, Mgr. 
Darina Janušová, Ing. Peter 
Škorvánek, Mgr. Zuzana Vaj-

dová, Tibor Hreus
Proti: 0
Zdržali sa: 0

Uznesenie č. 178/2022-2026:
Obecné zastupiteľstvo berie 
na vedomie: informáciu o bu-
dúcej výstavbe skladových 
priestorov na parcele C KN 
číslo 421/3 v k. ú. Nededza 
(vedľa požiarnej zbrojnice).

Počet všetkých poslancov: 7
Počet prítomných poslancov: 5

Výsledky hlasovania:
Za: 5  Ing. Miloš Janek, Mgr. 
Darina Janušová, Ing. Peter 
Škorvánek, Mgr. Zuzana Vaj-
dová, Tibor Hreus
Proti: 0 
Zdržali sa: 0

Uznesenie č. 179/2022-2026:
Obecné zastupiteľstvo kon-
štatuje, že: Obec Nededza 
na základe žiadosti Rady 
rodičov nemá v rozpočte vy-
členené finančné prostriedky 
na dotovanie školského klubu 
detí zo ZŠ Gbeľany.

Počet všetkých poslancov: 7
Počet prítomných poslancov: 5

Výsledky hlasovania:
Za: 5  Ing. Miloš Janek, Mgr. 
Darina Janušová, Ing. Peter 
Škorvánek, Mgr. Zuzana Vaj-
dová, Tibor Hreus
Proti: 0 
Zdržali sa: 0

V Nededzi,
22. 10. 2024,

PhDr. Peter Vajda,
starosta obce

slovo starostu

Vážení spoluobčania, ko-
niec roka 2024 sa nezadr-
žateľne blíži a chcem Vás 
v krátkosti poinformovať o 
dianí v našej obci i niekto-
rých plánoch do roku 2025.

V poslednom čísle obec-
ných novín som Vás infor-
moval o podaní žiadosti 
cestou Miestnej akčnej sku-
piny Terchovská dolina v 
sume 30 000 Eur na nákup 
traktorovej benzínovej ko-
sačky, rozmetadla, mulčo- 
vaču, kontajnerového nosi-
ča, 1 kusu nízkeho a 1 kusu 
vysokého kontajnera. Za-
čiatkom decembra nám z 
Pôdohospodárskej platob-
nej agentúry prišlo rozhod-
nutie o schválení našej žia-
dosti o nenávratný finančný 
príspevok v danej sume, čo 
vnímam ako pozitívnu vec. 
Takýmto spôsobom obec 
ušetrí vlastné financie. Ďal-
ším pozitívom je schválenie 
finančnej dotácie z Environ-
mentálneho fondu v sume 
12 002 Eur na nákup výko-
pového pracovného stroja 
s príslušenstvom. Ten sa 
bude využívať na výkopo-
vé práce malého rozsahu, 
vŕtanie a hĺbenie jám do 
zeme a podobne. Tiež sme 
opakovane žiadali cestou 
Fondu na podporu športu 
o financie na opravu a vnú-
tornú rekonštrukciu šatní v 
areáli obecného športové-
ho klubu v sume 150 000 
Eur. Ku tomu bola pripočí-
taná i naša spoluúčasť vo 
výške cca. do 50 000 Eur. 
Z tej sme využili financie na 
výstavbu chodníka pre pe-
ších od ulice Športová sme-
rom k futbalovej tribúne. 
Rovnako bol oplotený tento 
vstup bránou a vytvorilo sa 
jedno parkovacie miesto 

pre telesne postihnutých. V 
rámci projektu by následne 
po našej úspešnej účas-
ti vo výzve ešte vo vnútri 
mala byť vymenená sanita, 
obklady, dlažby. Staré ga-
matkové kúrenie by sa malo 
vymeniť za nové plynové. V 
rámci úspory je navrhnuté 
aj solárne vyhrievanie vody. 
Tiež by som Vás rád infor-
moval aj o tom, že v lokalite 
Pred Chríp čakáme na vy-
jadrenie z Okresného súdu 
v Žiline k súhlasu s odpre- 
dajom k jednému spolu-
vlastníckeho podielu. Ná-
sledne nás čakajú rokovanie 
so Slovenským pozemko-
vým fondom, ktorý spravuje 
niektoré spoluvlastnícke po-
diely v tejto lokalite.

Pre ďalší posun v tejto veci 
riešenia miestnej komuni-
kácie a s tým súvisiacich 
inžinierskych sietí, bude 
potrebné riešiť drobné po-
zemkové úpravy spoločne 
pre všetkých spoluvlastní-
kov. Toto je jedna z mož-
ností v lokalite Pred Chríp, 
tá však predpokladá aktív-
nu účasť a súhlas zaintere-
sovaných spoluvlastníkov. 
Pokiaľ oni vyjadria v tomto 
smere záujem, obec im bu-
de nápomocná.

Ako ste si možno niektorí 
všimli, podarilo sa nám do-
končiť cestu v lokalite Stav 
– I. etapa, ktorej realizácia 
bola rozložená na niekoľko 
rokov, a tak všetky inžinier-
ske siete v tejto časti obce 
máme vybudované. V sú-
časnosti v Stave – II. eta-
pa rieši spoločnosť SSD, 
a.s. rozšírenie NN siete pre 
možnosti pripojenia ďalších 
pozemkov. Vzhľadom na 
predpokladanú zastava-
nosť v Stave, boli ešte v ro-
ku 2008 naplánované dva 
mosty cez potok Kotrčiná, 

ktoré mali vyúsťovať priamo 
na hlavnú cestu do Kotrči-
nej Lúčky. Z dôvodu bez-
pečnosti a zahusťovania 
cestnej premávky však bol 
reálne postavený len jeden 
most. Druhý bol nahrade-
ný mostom pri vyústení na 
otoči pri rybníku, ktorý sme 
v novembri tohto roka do-
končili. Takto by mala byť 
zabezpečená komfortná 
obslužnosť do tejto lokality, 
ako aj do susediacich častí 
katastra.

Ešte stále sa pracuje aj na 
novom územnom pláne 
obce, kde predpokladá-
me jeho konečné schvá-
lenie do konca prvého 
polroku 2025. Od budú-
ceho roka by sme chceli 
spustiť prevádzku kom-
postárne. Techniku má- 
me viac-menej zabezpe-
čenú, musíme zamestnať 
jedného človeka s potreb-
nými oprávneniami, ktorý 
bude prevádzku a výrobu 
kompostu realizovať. Tento 
režim kompostárne bude 
podliehať prevádzkovým 
hodinám. Upravený bude 
aj samotný spôsob kom-
postovania. O týchto ve-
ciach bude obec včas in-
formovať. 

Na budove materskej školy 
sa nám podarilo zrealizovať 
osadenie fotovoltických pa-
nelov, ktoré budú slúžiť na 
zabezpečenie elektrickej 
energie pre materskú školu 
i školskú jedáleň a mali by 
do budúcna zabezpečiť i 
finančnú úsporu pre obec.

V roku 2025 nás ako jed-
na z najväčších investič-
ných akcií čaká výstavba 
Centra obce a nadstav-
ba a prístavba obecného 
úradu. Verím, že sa nám 
v tomto smere spoločne 

s poslancami bude dariť. 
Finančné krytie tejto akcie 
by sme mohli zvládnuť z 
našich finančných zdrojov, 
predovšetkým z obecné-
ho rezervného fondu, ako 
aj čiastočným úverom z 
Environmentálneho fondu 
pri úroku 0,1% na dobu 
splatnosti 20 rokov. Cena 
realizácie za Centrum obce 
bola vysúťažená na sumu 
727 460,74 Eur s DPH a 
za realizáciu nadstavby a 
prístavby obecného úradu 
bola vysúťažená na sumu 
824 184,83 Eur s DPH. Kým 
sa obec dostala k samotnej 
realizácii, potrebné kroky 
trvali cca. 5 a pol roka od 
súťaže návrhov na tieto pro-
jekty. Do budúcna sa určite 
bude jednať o dominantu 
obce, ktorá by mala nielen 
krášliť prostredie a repre-
zentovať samotnú obec, ale 
slúžiť súčasnej generácii 
i jej nasledovníkom. Na zá-
ver by som Vás ešte chcel 
poinformovať o dobrovoľ-
nom vzdaní sa postu po-
slanca obecného zastupi-
teľstva Ing. Vladimíra Zajac 
ku dňu 27.11.2024. Týmto 
dátumom bol ukončený 
jeho poslanecký mandát. 
Touto cestou mu ďakujem 
za jeho vykonanú prácu 
poslanca v prospech ob-
ce. Náhradníkom v posla-
neckom zbore bude podľa 
výsledkov volieb Bruno Re-
mek, ktorému prajem veľa 
dobrých rozhodnutí!

Záverom Vám všetkým 
chcem zaželať pokojné 
vianočné sviatky, aby 
ste si ich užili v zdraví 
a v kruhu najbližších!

S úctou,
starosta obce

PhDr. Peter Vajda

vianočné sviatky v kruhu blízkych
a v Novom roku veľa zdravia,

hojnosti a spokojnosti 

PhDr. Peter Vajda
starosta obce
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Na základe celoplošných výstrah civilnej ochrany v rám-
ci našej republiky ohľadom trvalého intenzívneho dažďa 
a následných možných záplav sa starosta obce spolu 
s komisiou kultúry, mládeže a športu rozhodli zrušiť tohto-
ročný kultúrny program obecných hodových slávností. 

Patrónku našej obce Sedembolestnú Pannu Máriu sme 
si tak uctili cirkevnými obradmi a účasťou dobrovoľných 
hasičov z Nededze a Gbelian.

HODY V TOMTO ROKU BOLI
O CIRKEVNÝCH OBRADOCH

Text: Alica Hodásová
Foto: Peter Škorvánek

Prosíme občanov, aby vrecia alebo nádoby vyložili 
v deň určený harmonogramom zberu do 06:00 hod. 
na miesto viditeľné a prístupné zamestnancom zbero-
vej spoločnosti (pred bránku rodinného domu).

Z každého rožku trošku

HARMONOGRAM ZBERU
SEPAROVANÉHO ODPADU

NA ROK 2025

Mesiac PLAST

Január 29. 1. 2025

Február 26. 2. 2025

Marec 26. 3. 2025

Apríl 23. 4. 2025

Máj 28. 5. 2025

Jún 25. 6. 2025

Júl 23. 7. 2025

August 27. 8. 2025

September 24. 9. 2025

Október 29. 10. 2025

November 26. 11. 2025

December 23. 12. 2025

Obec Nededza týmto ďakuje naším obyvateľkám Kata-
ríne Mravcovej, Márii Sklenárovej a Danke Poliakovej za 
výrobu krásneho adventného venca, ktorý zdobí našu 
obec v tomto sviatočnom čase.

POĎAKOVANIE
ZA ADVENTNÝ VENIEC

Foto: Miro Sabo

V októbri sme si opäť pripomenuli sviatok našich star-
ších spoluobčanov. Pri tejto príležitosti im v sále kultúr-
neho domu veselo zanôtila hudobná skupina Kotrčanci 
a na heligónke zahrali Janka Škrovánková a Diana Čap- 
liarová.

PRE STARŠIU GENERÁCIU
ZANÔTILA TÁ MLADŠIA

Text: Alica Hodásová
Foto: Zuzana Škorvánková
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ČO SA NÁM V OBCI PODARILO
V ROKU 2024 VYBUDOVAŤ

Foto: Peter Vajda

Nový most pri rybníku.

Nová ulica v Stave. Chodník a bránka k tribúne.

Fotovoltika na budove MŠ.

ODDYCHOVÁ ZÓNA
BOLA PO ČASE VYNOVENÁ
Oddychová zóna na hor-
nom konci obce, ktorú vy-
užívajú domáci nielen na 
odpočinok, ale aj ako zdroj 
vody a tiež cyklisti, ktorí pre-
chádzajú naším katastrom, 
bola plánovane vynovená. 
Urobený bol nový náter, 
vymenilo sa pár šindľov na 
streche, domuroval a zvý-
šil sa oporný múrik a tiež 
sa urobili drobné murárske 
úpravy v priestore pumpy 
na vodu, kde bola uložená 
aj soška Sedembolestnej 
Panny Márie. Financie boli 
zastrešené cestou Oblast-
nej organizácie cestovného 
ruchu Malá Fatra. 

Dúfame, že toto miesto bu-
de naďalej slúžiť nielen na 
fyzický oddych, ale aj na 
načerpanie duchovnej sily.

Text a foto: Peter Vajda
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Stolní tenisti naďalej úspešne
reprezentujú našu obec

Dňa 13.10 2024 sa konal 11. ročník obľúbeného Jesen-
ného behu žien obci Teplička nad Váhom - Nededza. V 
tomto roku v chladnom, daždivom počasí bežalo celú trať 
51 žien, dievčat a dvaja chlapci. Z celkového počtu bo-
lo 27 domácich bežkýň, t.j. z obcí Teplička nad Váhom a 

Text: Silvia Ďungelová
Foto: Šimon Poliak

Futbalový oddiel si záve-
rom uplynulej jesennej časti 
sezóny ročníka 2024/2025 
spolu so skalnými fanúšikmi 
pripomenul svoje účinkova-
nie v VI. lige, kde obsadil 9. 
miesto. Okrem krátkeho vy-
hodnotenia súťaže si špor-
tovci naplánovali i ďalšie 
méty do jarnej časti ligy v 
roku 2025 tak, aby sa v tej-
to pre nás prijateľnej súťaži 
udržali. Hráči, bývalý pred-
seda OŠK Ladislav Ďuríček 
a súčasný predseda Samu-
el Horecký, ako aj výbor i 
tréner Marek Padala by sa 
týmto chceli svojim priaz-
nivcom poďakovať za ich 
podporu v uplynulom roku 
2024 a zároveň im popriať 
príjemne prežité vianočné 
sviatky a všetko dobré v 
Novom roku!

Futbalisti potešili fanúšikov
na konci sezóny Text: Alica Hodásová

Foto: Zuzana Škorvánková

Po niekoľkomesačnej pre-
stávke sa v septembri za-
čal nový stolnotenisový 
ročník 2024/2025.

Členskú základňu klubu 
OŠK Nededza doplnil nový 
hráč Peter Holečko z od-
dielu STO Višňové.

Do termínu uzávierky tohto 
čísla časopisu „Nededžan“ 
chýbalo odohrať ešte jedno 
kolo jesennej
časti súťaží.

Naše A-družstvo v oblast-
nej 5. lige je po 10. kolách 
na 9. mieste. Tabuľku zatiaľ 
vedie Tatran Kysucký Lies-

kovec B a na poslednom 
12. mieste je Energodata 
Žilina D.

Naše B-družstvo v oblast-
nej 7. lige je po 10. kolách 
na 8. mieste. Na čele tabuľ-
ky je STO Višňové B a na 
poslednom 12. mieste je 
OŠK Divinka - Lalinok A.

Prajem všetkým naším 
priaznivcom a aj ostatným 
spoluobčanom príjemné 
prežitie vianočných sviat-
kov a všetko najlepšie v 
Novom roku 2025!

Text: Marian Frniak
Foto: archív OŠKFoto zo zápasu OŠK Nededza A proti IRIS Kotešová A.

Jesenný beh žien dosiahol
rekordnú účasť súťažiacich

Nededza. Sme radi, že našu obec reprezentovali: Katka 
Maršalová, Ľudka Ďuríčková a Zuzana Vajdová.

Na začiatku letných prázdnin sa konal už 
VIII. ročník prehliadky traktorov a malotrak-
torov spojenej so súťažou zručností ich 
majiteľov. Akciu usporiadal Traktory klub 
Nededza o.z. s podporou Obce Nededza 
a Naša Nededza, o.z. V lokalite Štepnica 
si množstvo priaznivcov i súťažiaci užili 
prehliadku a spoločnú jazdu strojov, ma-
li možnosť vidieť, ako sa takým traktorom 
možno šikovne dostať cez brod. Príjemné 
bolo i posedenie pri hudbe, tombola či pá-
lenie vatry. Mnohí Nededžania i návštev-
níci sa už určite tešia na ďalší ročník tejto 
akcie.

Fanúšikovia traktorov si opäť užili
VIII. ročník prehliadky v Nededzi

Text: Alica Hodásová
Foto: Tibor Škorvánek
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Septembrové ráno sa v ma-
terskej škole nesie v oča-
kávaní nových kámošov a 
kamošiek. Každá učiteľka 
vie, že ušné bubienky do-
stanú poriadne zabrať. Ešte 
hodiny po odchode z triedy 
plačúcich detí beží v hlave  
poškriabané cd s detským 
plačom a otázkou ,,KEDY“ 
.. PRÍDE MAMA“ KEDY 
PÔJDEM DOMOV“ ,,PRÍDE 
MAMA, KEDY... vojdem do 
triedy plnej kedy kamošov. 
Jeden drobec, ktorému sa 
neuliezlo miest na učiteľki-
ných kolenách  príde ku mne 
s uplakanou tváričkou  a na-
liehavou otázkou: ,,ZAVO-
VÁS MOJEJ MAME?“ Ja: ,,A 
ČO JEJ MÁM POVEDAŤ?“ 
Drobec:,, ZE JU VEVMI 
UBIM.“  Zoberiem drobče-
ka na ruky, on oprie hlávku 
o moje plece, snažím sa ho 
utíšiť, podávam mu vrec-
kovku. Drobec miesto seba 
utrie moje usoplené, pre-

močené plece, má pravdu, 
no kto by na tom ležal? Ja: 
,,UŽ NEPLAČ, POĎME SA 
POZRIEŤ ČO ROBIA KA-
MARÁTI.“ Drobec: ,,DOBVE, 
AVE JA POTVEBUJEM ES-
TE TVOCHU PVAKAT.“  Tak 
dobve, pockám. A aj druhé 
plece skonči rovnako mokré 
a usoplené, ešte že svetu 
vláde spravodlivosť.  A tak si 
trochu ešte plačeme v sep-
tembri. Záchrana je dvor. 
Ibaže, nie vždy to dobre 
dopadne pre pani učiteľku, 
hlavne keď kamošky prine-
sú čaj. Ja: ,,HMM, TEN JE 
VÝBORNÝ, Z ČOHO JE?“ 
Malá šibalka sa na mňa poz- 
rie s nechápavým výrazom 
a vyhŕkne: ,, Z ČOHO ASI, 
Z PIESKU!“ Fakt nečakané, 
prečo som toto nevede-
la?  No aj v triede majú deti 
veľa priestoru na pohoto-
vé odpovede. V jeden deň 
vojdem do triedy, kde malá 
princezná nadšene kreslí. 

,,ČO SI TO NAKRESLILA?“ 
Malá na mňa pozrie ako na 
blázna: ,,JA ESTE NEVIEM 
KJESJIŤ.“ Tak som celkom 
v koncoch s otázkami. No s 
kreslením to býva niekedy aj 
na diagnózu. Kresba posta-
vy na začiatku roku – bežná 
diagnostická metóda, deti 
kreslia iba chlapätko sedí s 
nešťastným výrazom v tvári. 
Ja ,,ŠIMONKO, ČO SA DE-
JE, KRESLI.“ Šimonko: ,,JA 
NEMÔŽE, JA MÁM AVEV-
GIU NA PAPIEV!“ Ach tak 
to je naozaj vážne. Rodičia 
niekedy nechtiac tiež okore-
nia našu prácu. Chystáme 
sa von, deti milujú pobyt 
vonku. Iba jeden drobec 
spustí srdcervúci plač. Ja: 
,,ČO SA DEJE?“ Drobec: 

,,NECHCEM ÍSŤ VON, BO-
JÍM SA“ Ja: ,,A ČOHO SA 
BOJÍŠ?“ Drobec: ,,BOCIA-
NA“ Ja: ,,BOCIANA? A PRE-
ČO?“ Drobec: ,,LEBO MA 
DONIESOL A ČO AK SI MA 
ODNESIE?“ A prečo klesá 
populácia? Aj keď je dvor 
pre učiteľky záchrana nie 
vždy to pre maminy a práč-
ku dobre dopadne. Drobec: 
,,NAŠIEL SOM ORECH, 
MÔŽEM SI HO NECHAŤ?“ 
Ja: ,,JASNÉ ŽE MÔŽEŠ, 
LEN SI HO NEDÁVAJ DO 
VRECKA, JE DOSŤ ZABLA-
TENÝ.“  Drobec: ,, NO ČO, 
JA MÁM VŽDY ŠPINAVÉ 
VRECKÁ. Ja: ,, AHA?“ dro-
bec sa usmeje a vysvetľuje: 
,,VČERA SOM SI TAM DAL 
KAMEŇ, A JEMU SA NA-

Text: Helena Chovancová
Foto: ukážky detských kresieb

V materskej škole
sa žije veselo

RODILI MALÉ KAMIENKY.“ 
No tak to mení situáciu, ale 
je ťažké pri tejto predstave 
prestať sa smiať. Deti nás 
niekedy veľmi radi a srdečne 
pozívajú na návštevu. Jeden 
chlapček to takto skúsil aj na 
kuchárku: ,,TETA KUCHÁR-
KA KEDY KU NÁM PRÍ-
DEŠ?“ Kuchárka: ,,NAČO 
MÁM PRÍSŤ, ČO BY SOM U 
VÁS ROBILA?“ Dieťa: ,,ČO 
CHCEŠ. MÔŽEŠ VARIŤ, AJ 
UPRATOVAŤ.“ Kuchárka: ,, 
TAKŽE SLÚŽKU.“ Dieťa s 
nadšením: ,,ÁNO!“ Deti ve-
dia veľmi dobre radiť. ,,PA-
NI UČITEĽKA TY MÁŠ AKÉ 
AUTO?“ Ja: ,,TERAZ ŽIAD-
NE.“ ,, A PREČO NEMÁŠ?“ 
Ja: ,, NEMÁM PENIAŽTEKY 
NA OPRAVU.“ Dieťa: ,,LE-
BO SA TU STÁLE S NAMI 
IBA HRÁŠ, MALA BY SI ÍSŤ 
ROBIŤ!“ No, na čo čakám? 
Iba ak na detskú lichôtku: ,, 
SI UŽ RIADNE STARÁ, ALE 
AJ TAK SI STÁLE KRÁSNA!“ 
ďakujem. No a keď majú od-
had na môj vek. ,,KOĽKO 
MÁŠ  ROKOV?“ Ďalšia: ,, 
JA VIEM, ŠESŤDESIAT.“ Iná: 

,,OSEMDESIATTRI.“ Ďalší: 
,, TAK VEĽA NIKTO NEMÁ, 
ONA JE UŽ STARÁ  TRID- 
SAŤPÄŤ“  V predvianočnom 
období sa v rannom kruhu 
rozprávame o prianiach. 
Z deti sa sypú nekonečné 
zoznamy vlastných prianí. 
V druhom kole idú na pria-
nie pre rodičov. Dieťa? ,, 
JA PRAJEM OCKOVI, ABY 
UŽ PREROBIL NÁŠ STA-
RÝ DOM A MOHLI SME SA 

SOM SĽÚBILA MAMINKE, 
ŽE BUDEM DOBRÁ, ALE 
KEĎ JA BUDEM DOBRÁ, 
TAK KTO BUDE ZA MŇA 
ROBIŤ ZLE?“  No tak to už 
fakt nevyriešim. Niekedy 
nás potrápi aj šoférovanie, 
v škôlke to je asi takto: ,, 
DEBIL.“  Ja: ,,FUU, KTO JE 
PODĽA TEBA DEBIL?“ Die-
ťa: ,,NO TEN, ČO NEVIE ŠO-
FÉROVAŤ!“ Ja: ,,AHA, NO A 
AKO SA TO VLASTNE HRÁ-
TE?“ Dieťa: ,,JA SOM DRAK 
A ONA JE NORMÁLNA!“ A 
tak si takto normálne žijeme 
v našej škôlke, kde nie je nú-
dza o zábavu aj v situáciách, 
v ktorých by ste ju rozhodne 
nečakali. Dúfam, že Vás tieto 
riadky inšpirované životom 
učiteliek s deťmi v materskej 
škole potešili. Ďakujem za 
inšpiráciu Michaele Vargovej 
a vlastnej praxi.  S prianím 
príjemného prežitia Vianoč-
ných sviatkov  a všetkého 
dobrého do Nového roku!

NASŤAHOVAŤ.“ Ja: ,,TO JE 
PEKNÉ, ŽE TO OCKOVI 
PRAJEŠ, TO SI PRAJE AJ 
OCKO. VŠAK?“  Dieťa: ,,NIE, 
TO SI PRAJE MAMINKA.“ 
No nielen vianočné priania 
majú v podaní deti isté čaro. 
K narodeninám si chlapci 
gratulovali: ,, ABY ŤA NIKTO 
NEBIL, A ABY ŤA TO NE-
BOLELO.“ No a doma vedia 
všeličo nasľubovať a potom 
príde aj takáto úvaha: ,,JA 
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Na Svätého Mikuláša, neučí 
sa, neskúša sa, každá päťka 
odpúšťa sa.“ Aj táto rýmo-
vačka znela z detských úst 
6. decembra, kedy nededz-
ské deti privítali Svätého Mi-
kuláša tradične pri vianoč-
nom stromčeku na pódiu v 

balíčky. Svojho remesla sa 
však ujal i čert, ktorý presne 
vedel, ktoré deti je potrebné 
trošku „postrašiť“, aby teda 
naozaj poslúchali tak, ako 
tvrdili. Deti sľúbili, že budú 
poslúchať aj budúci rok, a 
že znovu budú milkulášsky 

sprievod veselo očakávať. 
Adventný čas nám ozvláštni-
li i dobrovoľníci zo Spojené-
ho zboru ODJAKŽIVA, ktorí 
sa podujali na varenie punču 
a prípravu rôznych dobrôt. 

Text: Alica Hodásová
Foto: Miro Sabo

DETI Z NEDEDZE OPÄŤ PRIVÍTALI
SVÄTÉHO MIKULÁŠA - TEN NEOBIŠIEL 
ANI STÁNOK S PUNČOM

areáli materskej školy. Pred-
sedníčka komisie kultúry, 
mládeže a športu Zuzana 
Vajdová vyzvala menších i 
tých väčších, aby spoločne 
s dobrým ujom Mikulášom 
odpočítali zasvietenie via-
nočného stromčeka, čo sa 
im aj na radosť samotných 
detí úspešne podarilo. Je 
treba povedať, že malí Ne-
dedžania boli zväčša na 
svätca pripravení. Vedeli 
zanôtiť koledy, zarecitovať 
krátku báseň a niektoré po-
darovali Svätému Mikulášo-
vi aj namaľovaný obrázok. 
Svätý Mikuláš mal možnosť 
presvedčiť sa, že deti v na-
šej obci sú dobré a posluš-
né, za čo im s pomocníkmi 
s radosťou rozdal sladké 

Pri vstupe do obecného 
úradu bolo možné zakúpiť 
si i ručne robené vianočné 
ozdoby, či pletené šály a 
knihy z druhej ruky. Veselé 
živé hudobné vystúpenie v 
podaní Adventure Strings 
tiež potešilo nejedno ucho.

Poďakovanie za zorga-
nizovanie a priebeh ak-
cie patrí najmä členom 
komisie kultúry, mládeže 
a športu, pracovníkom 
obecného úradu a Joze-
fovi Trnovcovi (Potraviny 
Trnovec).


